



Ref: DM/ENV/ECS - 01/2014

Date: 30/04/2014

تعميم إلى جميع حاملي تصاريح جمع ونقل الزيوت المستعملة في إمارة دبي لأغراض التدوير/ إعادة الاستخدام

To All Permit Holders of Collection & Transportation of Waste Oil in the Emirates of Dubai for the Purpose of Recycling/ Reuse

Attention of all Permit holders of "Waste oil Collection and Transportation in the Emirate of Dubai" is invited to this Circular in order to ensure compliance with the Environmental Regulations.

Reference is made to the Permits issued for the subject activity by the Environmental Control Section (ECS), especially condition # 1, 7 and 13. Upon review of the conditions, it is being notified that starting from 01st January 2015, permission shall be granted ONLY for the transport and re-cycle of waste oil in the Emirate of Dubai. In other words, all quantities of waste oil collected within the Emirate of Dubai shall be processed and treated in the Emirate. All permit holders are required to prove the above.

All permit holders are advised to take note of the amendment and make advance arrangements to adjust their positions in accordance to the amendment.

This is for the understanding of all parties involved, for compliance with the regulation and the above instructions.

نلفت انتباه جميع حاملي تصاريح جمع ونقل الزيوت المستعملة في إمارة دبي، وندعوهم بموجب هذا التعميم لضمان الإلتزام بالأنظمة والتشريعات البيئية.

إشارة إلى التصاريح الصادرة من قسم الرقابة البيئية بإدارة البيئة لممارسة النشاط المذكور، وبصورة خاصة الاشتراطات المرقمة (1) و(7) و (13). ومن خلال مراجعة الاشتراطات، نود إخطاركم بأنه ابتداءً من تاريخ 01 يناير 2015، سيقتصر منح التصاريح لأغراض نقل وتدوير الزيوت المستعملة أخرى، فإن جميع كميات الزيوت المستعملة التي يتم تجميعها في إمارة دبي، يجب معالجتها داخل الإمارة. كما يطلب من جميع حاملي التصاريح تقديم المستندات اللازمة للجهة المانحة للتصريح تقديم المستندات اللازمة للجهة المانحة للتصريح لاثبات ما ورد آنفا.

ينصح جميع حاملي التصاريح للإحاطة علماً بالتعديل، واتخاذ ما يلزم من إجراءات مسبقة لتوفيق أوضاعها مع التعديل.

هذا ما لزم النتويه به لجميع الأطراف ذات العلاقة، لضمان الامتثال للأنظمة والتشريعات والتعليمات الملكورة الفالا DUBAL MUNICIPAL

ادارة البييثية Environment Department قبل المرات ا

د_، عبدالسلام محمد صالح رئيس قسم الرقابة البينية إدارة البينة ، بلدية دبي

ص.ب.: 67 ، دبي ، دولة الإمارات العربية المتحدة هاتف: abdulsalamms@dm.gov.ae هاتف:

Dr. Abdulsalam Mohammed Saleh Head, Environmental Control Section Environment Department, Dubai Municipality, P.O. Box: 67, Dubai, UAE. Tel: 04 606 6669 Email:abdulsalamms@dm.gov.ae

رؤيتنا: بنياء مدينة متميزة تتوفر فيها رفاهية العيش ومقرومات النجاح.

Our Vision: To create an excellent city that provides the essence of success and comfort of living.



Disclaimer

The information provided on our website is for general information purposes only. While WKC endeavours to provide the most up to date and accurate information, documents and links on our website, we will not be held liable for any loss or damage including without limitation, indirect or consequential loss or damage, or any loss or damage whatsoever arising from the use any of the information provided on our website. For any queries regarding the information on our website, please contact us on enquiries@wkcgroup.com.

Disclaimer www.wkcgroup.com